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Geachte voorzitter, Geachte raad,

Ook ik wil uw raad danken voor uw constructieve bijdrage in eerste termijn. Het is goed te constateren 
dat we allemaal onze blik vooruit hebben. Waar we in het afgelopen jaar hard gewerkt hebben aan de 
voorbereidingen op diverse dossiers komen nu de jaren van oogsten.

Graag geef ik namens het hele college een reactie naar aanleiding van de door de fracties naar voren 
gebrachte zaken en gestelde vragen wat betreft de portefeuilles volkshuisvesting, recreatie en 
toerisme en economische zaken. 

Ik zal starten met de portefeuille Volkshuisvesting

De VLP dringt erop aan om met Woongoed bindende prestatieafspraken te maken.

We hebben het afgelopen jaar geïnvesteerd in de relatie. Dat was nodig mede in verband met de 
perikelen die speelden bij Woongoed, u allen bekend. In de presentatieafspraken voor de komende 
jaren maken we concretere prestatieafspraken en zullen elkaar vanuit een verbeterde relatie daarop 
aanspreken. Woongoed is nadrukkelijk partner bij de opgave van verduurzaming en 
levensloopbestendig maken van bestaande woningvoorraad. Het blijft een uitdaging om deze 
woningen of andere eengezinswoningen om te gaan zetten naar levensloopbestendig. Op de aanpak 
verduurzaming zal wethouder Roelofs veder ingaan.

Wat betreft wonen moet er volgens de BL aandacht blijven voor mensen die vanuit hun 
gezinswoning kleinschaliger of levensloopbestendig willen gaan wonen. Ook zijn er geluiden 
over behoefte in het duurdere segment. ook SV heeft aangegeven zorgen te hebben over 
starters die koopwoningen zoeken. Jongeren, starters en kleine huishoudens kunnen geen 
passende woning kopen. SV vindt dat er nu iets moet gebeuren en dat de resterende 
bouwplannen in de gemeente niet voldoende in de behoefte voorzien.

Wij zijn het met u eens dat er aandacht moet zijn en blijven voor mensen die kleinschaliger of 
levensloopbestendig willen gaan wonen. We zien hier zowel een behoefte onder jongeren als onder 
ouderen. We zetten dan ook in op beide doelgroepen en verschillende segmenten conform 
behoeftebeeld uit de woonvisie. Zo hebben we recent gesprekken gevoerd om ook in het hogere 
segment levensloopbestendige wooneenheden toe te kunnen voegen.

Ook de realisatie van kleine huishoudens heeft volop onze aandacht. We hopen binnen afzienbare tijd 
plannen te presenteren die aan deze behoefte invulling geven.

Dan ga ik nu verder met Recreatie en Toerisme

Het CDA geeft aan dat het gebied rondom het veer veel mogelijkheden biedt voor beleving en 
stelt voor de in de begroting genoemde opties, natuur, historie en horeca te bundelen tot een 
geheel in een bezoekerscentrum. Dekking kan plaatsvinden via de I-reserve en deels via de € 
50.000,00 die ten goede komt aan de plaatselijk R&T ondernemers. 

Graag pakken wij deze suggestie op. In de visie Recreatie & Toerisme staat opgenomen dat we 
tijdelijke horeca nabij het veer gaan onderzoeken. Dit onderzoek, gepland voor 2020, breiden we uit 
met de mogelijkheden van een klein bezoekerscentrum. Samen met de R&T ondernemers bespreken 
wij de inzet van (een deel van) de door de gemeente beschikbare gestelde € 50.000 voor een 
dergelijk bezoekerscentrum. Uiteindelijk is het aan hun, althans zo is het voorstel, om te bepalen waar 
dit geld aan wordt besteedt.



Tot slot ziet het CDA graag geborgd dat de groep ondernemer die via de toeristenbelasting 
bijdragen aan deze pot ook profiteren van deze initiatieven.

Het standpunt van het CDA dat het bedrag ten goede moet komen bij met name de verblijf recreatieve 
ondernemers delen wij niet. We zien recreatie & Toerisme als een totaalproduct. Verblijfsrecreatie, 
dagrecreatie, horeca, vrijetijdslandschap, maar ook retail en inwoners dragen allemaal bij aan dit 
product. Vanuit die optiek denken wij dat het geld breed moet worden ingezet en niet voor één groep 
ondernemers. 

De BL het er niet mee eens dat de ondernemers zelf mogen bepalen waar de belasting aan uit 
wordt gegeven. Meedenken wel maar uitgeven niet.

We benadrukken nogmaals ons standpunt uit de programmabegroting namelijk dat het beschikbaar 
stellen van dit budget zorgt voor verdere betrokkenheid en saamhorigheid van de R&T ondernemers 
onderling en met de gemeente.. Bovendien prikkelen we, door middel van het budget, de creativiteit 
van de ondernemers zodat zij met nieuwe initiatieven komen.

En als laatste economische zaken.

Wat betreft toekomstbestendige centra mag er volgens het CDA compleet out of the box 
gedacht worden. Er mag verder gekeken worden dan enkel het plaatsen van winkels in 
leegstaande panden. 

Ik ben blij te constateren dat u net als wij van mening bent dat er out of the box gedacht mag worden. 
Hier zijn volop mee bezig. Zo staat in de visie bijvoorbeeld opgenomen dat er ruimte is voor blending 
van leegstaande panden. Ook zou gedacht kunnen worden aan woningen. Daarnaast is in de aanloop 
tot deze visie een creatieve brainstormsessie onder ondernemers gehouden, waaruit het Drakendeal-
boekje is voortgekomen. Dit gaan we herhalen, wie weet wat voor mooie ideeën er nog meer uit 
komen.

De Beeselse lijst wil graag helderheid over de € 95.000,00 die staan gereserveerd voor de 
aanpak omgeving veer. 

Het bedrag van € 95.000 dat staat gereserveerd voor deze aanpak zal met name worden besteedt 
aan grondwerkzaamheden (verwijderen/ aanbrengen verharding), groen (bomen, hagen bermen), 
straatmeubilair (picknicktafels, banken, prullenbakken), bebordering en markering.

Wat betreft toekomstbestendige centra ontbreekt volgens de BL het steken van energie in de 
leefbaarheid.

Juist door de vernieuwde aanpak van het centrumplan zien wij energie ontstaan bij ons en onze lokale 
ondernemers. We zien dat vastgoedeigenaren voor het eerst met elkaar in gesprek gaan om te 
zoeken naar oplossingen voor leegstand en leefbaarheid. Ook de centrummanager heeft  veel energie 
gestoken in het opbouwen van een relatie met de ondernemers. Resultaten zijn een 
uitvoeringsprogramma met 40 acties. 

Deze acties richten zich op alle drie de kernen. Samen met de kernoverleggen, de ondernemers en de 
vastgoedeigenaren pakken we in 2020 graag dit uitvoeringsprogramma op, waaronder gezamenlijke 
activiteiten, het bieden van kansen voor jonge ondernemers met het win je winkel concept.

Onder die acties ook de aanpak van de openbare ruimte in het centrum van Reuver, hetgeen ook 
bijdraagt aan de leefbaarheid en hopelijk als vliegwiel gaat werken voor anderen om ook te 
investeren.  

De BL wil dat het bestemmingsplan van het MTC-pand wordt aangepast zodat hier een 
distributiecentrum in kan worden gevestigd. 

De locatie van het MTC-pand is voor velen een doorn in het oog. Wij waarderen het dat u met ons 
meedenkt naar mogelijke oplossingen voor deze locatie. We hebben echter te maken met een 



eigenaar die op afstand zit en uit gaat van een in onze ogen niet realistische vraagprijs van het pand.  
Hier zit vanuit eigenaarskant  tot op heden geen enkele ruimte in. Vanwege oa het risico op 
planschade vinden wij een bestemmingsplanwijziging op dit moment niet verstandig. Natuurlijk zullen 
we nieuwe initiatieven voor deze locatie omarmen.

Voorzitter volgens mij heb ik hiermee de vragen van de verschillende fracties uit de eerste termijn 
behandeld. Ik kijk uit naar het vervolg van deze voor ons allemaal bijzondere dag.

Tot zover de reactie in eerste termijn.


